
 

 

   Moravskoslezský  
   krajský volejbalový svaz 

    Vítkovická 3083/1, 702 00 Ostrava 2 
 

 

Zápis č.2 
 

z 2. valné hromady Moravskoslezského krajského volejbalového svazu (MS KVS) 
konané dne 5. 4. 2022 ve velké zasedací místnosti v 6. poschodí budovy ČSAD Reality 

Ostrava, a.s. v 16.00 hodin. 
 
Přítomni:  2. valné hromady MS KVS, svolané v souladu s platnými stanovami ČVS, se  

zúčastnilo 17 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 17 pozvaných, což  
je 100 % účast. Účast delegátů je potvrzena podpisem na prezenční listině. 
Jednání valné hromady bylo usnášení schopné. Prezenční listina je uložena 
na sekretariátu MS KVS. 

 
Hosté:  Marek Pakosta – předseda ČVS, čestní členové MS KVS – František 
  Kopecký, Vlastimil Kovář, Zdeněk Lička, Ladislav Sysala, Jan Dluhoš,  
  Jindřich Piprek, předseda KaRk Vladimír Míček, člen KaRk Vavřinec  
  Pečinka, jubilanti – Rudolf Šrámek, Rostislav Slovák, zástupci klubů – Jan 
  Černý, Jan David, Katarína Molcová, Ivan Krajča 
 
Řízení  
valné hromady:  2. valnou hromadu zahájil a přivítal přítomné předseda MS KVS 

Tomáš Kavala. Řízením valné hromady byl pověřen Zdeněk 
Grabovský, který řídil konání valné hromady dle schváleného 
programu, který byl součástí pozvánky na 2. valnou hromadu MS 
KVS.  
Bylo schváleno pracovní předsednictvo 2. valné hromady ve složení: 
Tomáš Kavala, Zdeněk Grabovský, Vladimír Míček 
 

Jednací řád:  byl zaslán předem na emailové adresy delegátů s hlasem 
rozhodujícím a byl schválen bez připomínek 

 
Volební řád:  byl zaslán předem na emailové adresy delegátů s hlasem 

rozhodujícím a byl schválen bez připomínek 
 
Pracovní komise: navržené pracovní komise byly zvoleny a pracovaly v následujícím 

složení: 
    

mandátová a návrhová: Jan Slezák, Šárka Sonnková 

volební: Tomáš Zedník a Jakub Karásek 

 
Ocenění:   u příležitosti významných jubileí:  
   medaile Otakara Koutského 
   Rostislav Slovák, Milan Klívar 
   Čestný člen MS KVS – Rudolf Šrámek 
   poděkování za práci pro volejbal – Jindřich Piprek 
   družstva na 1.-3. místě v krajských soutěžích kadetů, kadetek,  
   juniorek, mužů a žen  
 



 

 

Zprávy:  Zprávu o činnosti MS KVS a o úrovni rozvoje volejbalu Moravskoslezského 
kraje za období od konání 1. valné hromady 2.4. 2021 přednesl předseda MS 
KVS Tomáš Kavala. Tato zpráva byla schválena. 
 
Zprávu o hospodaření MS KVS za období od konání 1. valné hromady 2.4. 
2021 přednesl předseda Hospodářské komise Tomáš Zedník. Tato zpráva 
byla schválena. 
 
Zprávu KaRk MS KVS za období od konání 1. valné hromady 2.4. 2021 
přednesl předseda KaRk Vladimír Míček. Tato zpráva byla schválena. 
 

Diskuze: v rámci diskuze vystoupil: 
  J. Zaoral s připomínkou na umístění aktuálního Rozpisu soutěží 
  R. Labuda o možnosti responzivity webu MS KVS pro mobilní zařízení 
  J. Slezák upřesnil školení rozhodčích-termíny a formu přihlášení 
  M. Pakosta, který sdělil informace: 

• o možnostech a způsobu financování volejbalu na všech úrovních  

• o návrhu na zvýšení LP a jejich využití v rámci KVS  a ČVS 

• o snížení dotací ze strany NSA 

• o změnách věkových kategorií mládeže pro příští soutěžní období 

• o možnostech pořádání a financování beach volejbalového turnaj v Ostravě 
  M. Provazník a J. Karásek vystoupili s nesouhlasem na návrh zřízení nové 
  kategorie U22 
  T. Kavala reagoval na návrh nových kategorií s tím, že za V-MS KVS rozeslal  
  24.2. 2022 na předsedy KVS a vedení ČVS včetně p. Judy jasné stanovisko 
  (mimo jiné nesouhlas s U22) a vyzval obeslané k vyjádření a jednotnému  
  postoji   
 
Zprávy komisí: Mandátová komise: Za mandátovou komisi vystoupila Šárka  
  Sonnková, člen mandátové komise:  

1. valné hromady se zúčastnilo celkem 31 osob, z toho bylo 17 delegátů 
s hlasem rozhodujícím z celkového počtu 17, což činí 100% účasti, valná 
hromada byla usnášení schopna 

 
Volební komise: Za volební komisi Tomáš Zedník sdělil, že 2. valná 

hromada zvolila: 
 

8 delegátů na valnou hromadu ČVS v Praze dne 14. 5. 2022 ve složení: 

Zdeněk Grabovský, Tomáš Kavala, Vavřinec Pečinka, Michal Provazník, Jan 
Slezák, Šárka Sonnková, Peter Šloff, Tomáš Zedník 

   Návrhová komise: Zprávu za návrhovou komisi a usnesení 2. valné  
hromady MS KVS, přednesl Jan Slezák. Toto usnesení bylo schváleno a je 
součástí tohoto zápisu. 
 

Závěr:  Přednesl předseda MS KVS Tomáš Kavala, který poděkoval všem 
přítomným za účast a podněty k řešení v rámci diskuze. 

 
Valná hromada byla ukončena v 18.00 hodin. 

 
Přílohy: Zpráva předsedy MS KVS za období od konání 1. valné hromady 2.4. 2021 

Zpráva předsedy HK 
Zpráva mandátové komise a volební komise 



 

 

Zpráva KaRK 
Seznam oceněných 
Prezenční listina 
Usnesení  
   

 
 

V Ostravě dne 5. 4. 2022 
 

Zapsala: Šárka Sonnková 
 


